



BETHANY HÖRST

Voice | Voix

DEVELOPING ARTIST STREAM

VOLET ARTISTES EN DÉVELOPPEMENT

Equally comfortable in concert and opera, Bethany Hörst has sung with orchestras and major choirs across Canada. She has won several international competitions including the Lyndon Woodside Oratorio Competition at Carnegie Hall in New York City. She was twice honoured as a District Winner and Regional Finalist at the Metropolitan Opera National Auditions. She has received the Encouragement Award at the Met Regional Finals and also the Palm Beach International Opera Competition. Hörst is a recipient of Brian Law Opera Scholarship and the Jacqueline Desmarais Opera Grant.

Hörst holds a Master of Music degree in Literature and Performance from Western University, where she currently teaches voice. She is in high demand for masterclasses and adjudicating throughout Canada. Hörst Studio students frequently appear with Mirvish Productions, Drayton Entertainment, and the Shaw and Stratford Festival Theatres.



Parfaitement à l'aise aussi bien en concert qu'à l'opéra, Bethany Hörst a chanté avec des orchestres et des chorales de renommée partout au Canada. Elle a remporté plusieurs concours internationaux, notamment la compétition Lyndon Woodside Oratorio au Carnegie Hall de New York. Elle a été honorée deux fois en tant que lauréate de district et finaliste régionale aux auditions nationales du Metropolitan Opera. Elle a reçu le prix d'encouragement lors des finales régionales du Met et du concours international d'opéra de Palm Beach. Bethany est lauréate des bourses d'opéra Brian Law et Jacqueline Desmarais.

Bethany détient une maîtrise en interprétation du département de musique de l'Université Western, où elle enseigne présentement le chant. Partout au Canada, Bethany est très sollicitée comme juge et pour offrir des classes de maître. Les étudiants de son studio sont fréquemment vus sur scène dans les productions de différents théâtres incluant Mirvish, Drayton Entertainment, Shaw Festival et Stratford Festival.